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ATLETISME 

£1 GEiEG ratifica Masferrer i intenta 
evitar que els atletes i els tècnics marxin 

El president grupista va reunir-se amb els esportistes per afavorir la reconciliació 
TONI ROMERO 

• Girona.— La junta directiva del GEiEG 
va ratificar en el càrrec el responsable de 
la secció d'atletisme, Josep Maria Masferrer, 
gairebé per unanimitat, ja que només va rebre 

La junta directiva del GEiEG 
la formen els membres de la soca • 
i els presidents" de les diferents 
seccions de l'entitat. Josep Maria 
Figueras defensa la continuïtat de 
Masferrer al capdavant de la sec-, 
ció d'atletisme per diversos mo
tius. Primer, per la confiança ex
pressada per la junta directiva en 
la reunió de dimarts —a la qual' 
va- assistir Masferrer per informar 
dels fets els membres de la junta 
directiva que no en tenien un co
neixement directe—, però també 
perqtiè no vol establir un pre
cedent que pugui convertir qual
sevol discrepància interna en una 
exigència de dimissió. «No podem 
destituir una junta d'una secció 
perquè un grup d'atletes es queixi. 
Seria un precedent perillós per 
a qualsevol secció i qualsevol 
equip del club», va explicar Fi
gueras, que demana que totes les 
parts tinguin «prou seny» per re
conduir la situació. Figueras, que ' 
temps enrere ja va solucionar (ifs-
crepàncies amb els usuaris de les 
instal·lacions de tennis, tindrà " 
aquesta vegada la dificultat afe
gida de la radicalització de les 
posicions dels esportistes respecte 
a Masferrer. Després de la ra
tificació per part de la junta di
rectiva del GEiEG, Masferrer ha 
fet seva l'actitud conciliadora que 
propugna Figueras. 

Posicions allunyades 

El màxim responsable del 
GÈiEG va assegurar que les fun-, 
cions i els marges d'actuació de 
la junta directiva de la se(^ció d'at
letisme estan perfectament clars 
i demana que els atletes entenguin 
que això representa una nova rea
litat. «Això ens pot permetre obli
dar el passat i tomar a començar», 
va afegir. «Els problemes vénen 
de temps enrere'i es van produir 
quan hi havia una,íoca que tenia 
una manera de pensar que potser 
és diferent de la nostra», va ar-

BASQUET 

Catorze equips formaran 
la LEB, lliga intermèdia 
entre PACB i l'EBA 
• Madrid.— La lliga espanyola 
de bàsquet (LEB), categoria in
termèdia entre l'ACB i l'EBA, 
disputarà la primera edició la tem
porada 1996/97- i estarà formada 
per 14 equips segons el conveni 
que van firmar ahir el consell su
perior d'esports (CSD), la fede
ració estatal (FEB) i els clubs pro
fessionals (ACB). La federació 

. s'ocuparà d'organitzar la compe
tició i de gestionar-la, però amb 
el suport de l'ACB, que controlarà 
econòmicament els clubs. En la 
primera temporada no hi haurà 
descensos de lâ  LEB a l'EBA, 
però sí dos ascensos a l'ACB. La 
LEB permetrà dos jugadors es
trangers per equip i obligarà a 
inscriure un nombre mínim de ju
gadors majors de 22 anys. Els 
clubs aspirants hauran de tenir, 
un pavelló amb 3.000 places, ga
rantir la cobertura d'̂ jn pressupost 
d'entre 50 i 100 milions i fer u a 
dipòsit de 75 milions en el mo
ment de la concessió. / EL PUNT 

un vot en contra dels. gairebé 40 membres 
de la junta que van assistir a la reunió de 
dimarts al vespre. El president del GEiEG, 
Josep Maria Figueras, va intentar ahir un 
acostament al col·lectiu d'esportistes per evitar 

que abandoniíiíel. club. Figueras defensa que; 
a partir d'ara, la secció seguirà •estrictament 
les directius del club, però els atletes i els 
tècnics.van mostrar-se poc inclinats, a modificar 
la seva posició. 

Figueras i el president de la comissió esportiva, Enric Dalmau —a la dreta-^, en la reunió d'ahir. Foto: A. CARRERAS. 

gumentar Figueras, apel·lant a la 
capacitat de transigència deb 
col·lectiu,crític. El president del 
.GEiEG va formular tots aquests 
plantejaments en una reunió amb 
els atletes ahir al vespre, a l'estadi 
de Palau, a la qual també va as
sistir el president de la comissió 
esportiva, Enric Dalmau.. El 
col·lectiu d'esportistes va modi-

" ficar inicialment ben poc les seves 
posicions "i continua negant-se a 
estar sota les directrius de Mas
ferrer perquè considera que éls 
punts de conflicte són molts i mas
sa greus i fan impossible el diàleg. 
A més, els atletes i els tècnics • 

van reiterar la indignació que els 
havia causat rebre una carta de 
Masferrer eh la qual se'ls requeria 
que expressessin les divergències 
de forma personal. Els esportistes 
crítics sostenen que Masferrer va 
presentar la dimissió a final del 
mes de gener i que va donar ar
guments diferents als atletes i a 
la soca i consideren que aquest 
és un motiu clar per mantenir 
la desconfiança. 

Josep Maria Figueras, que al 
matí es mostrava confiat en la 
possibilitat de trobar una solució, 
va ser molt clar sobre el que pas-, 
sarà si no lii ha receptivitat: «Aviat 

estarà decidit. El que,segur que 
no faré serà destituir la junta de 
la secció. Si hem arribat a l'acord 
que no es pot continuar com fins 
ara i la junta d'atletisme respecta 
lés directius del club, els atletes 
i els tècnics també han de res
pectar l'actuaci^ dels directius de 
la secció d'atletisme.» 

La proposta d'oblidar el passat 
implicaria que el GEiEG no pres
cindís dels atletes i els tècnics que 
s'han mostrat crítics respecte a 
la gestió de la secció d'atletisme. 
Els atletes havien anunciat que 
no competirien més amb el club 
si Masferrer hi continuava. 

BÀSQUET 

HOQUEI SOBRE PATINS 

L'Ajuntament de Maçanet denuneiarà 
els jugadors i els tèenies del Barcelona 
El club blàugraíia no s'ha fet càrrec de la reparació de la pista 

TONI ROMERO 
H Maçanet de^la Selva.—: L'A
juntament de Maçanet de la Selva 
ha decicit actuar judicialment con
tra tots els components de la plan
tilla del Barcelona que van ser 
inscrits en l'acta del partit SHUM 
Pintors Maestre-Barcelona, co
rresponent a la primera fase de 

. la lliga de divisió d'honor i dis
putat a final de novembre passat, 
en el qual el Barcelona va mal
metre la pista utilitzant additius 
antilUscants. El consistori maça-
neteric va traslladar ahir als seus 
assessors jurídics la documentació 
perquè presentin la denúncia con
tra tots els jugadors, tècnics i de
legats, inscrits pel Barcelona en 
l'acta, • després que els mateixos 
advocats van desaconsellar una 
actuació contra el FC Barcelona 
perquè consideren que hi ha més 

possibilitats d'èxit dirigint la re
clamació contra els autors ma
terials dels danys —els jugadors— 
i els que els van ordenar l'ús dels 
additius. 

L'Ajuntament de Maçanet va 
enviar, a principi de gener, una 
reclamació al Barcelona perquè 
li pagués les 605.000 pessetes que 
va costar la reparació, que van 
ser abonades pel SHUM. L'ab
sència de resposta, dos mesos des
prés, ha fet inclinar l'Ajuntament, 
encapçalat per l'alcalde, Jordi 
Munsó, a actuar judicialment. El 
consistori maçanetenc ja havia 
previst aquesta possibilitat i, per 
tant, va reunir, totes les proves 
que li va ser possible. Abans de 
procedir a la reparació de la pista, 
va ordenar que un enginyer pe
rites els danys, va fer fotografies 
de les parts afectades i va aixe

car-ne una acta notarial. L'Ajun
tament considera que està més 
que provat que els autors dels 
desperfectes van ser els jugadors 
del Barcelona i creu que la multa 
de^200.000 pessetes que li va im
posar el comitè de competició els 
ajudarà a obtenir una resolució 
judicial favorable i reintegrar al 
SHUM l'import de la reparació. 

El Voltregà vol 150 entrades 

La directiva del Voltregà va de
manar al SHUM 150 entrades per 
ais seus seguidors que es despla
çaran diumenge a la pista ma-
çanetenca. El president del 
SHUM, Manuel Maestre, n'hi va 
garantir 50. El partit pot repre
sentar la permanència matemàtica 
de l'equip selvatà, sempre que de
rroti per més de cinc gols de di
ferència el Voltregà. • 

El Mifas perd a la pista 
del Trauma-68 (47-24) 
i és tercer 
• Barcelona.— El CB Mifas ocu
pa el tercer Hoc de la classificació 
de la lliga de segona divisió estatal 
de bàsquet amb cadira de rodes, • 
després que el cap de setmana 
passat es disputés la vuitena jor
nada de la competició, en la qual 
l'equip gironí va perdre per 47-24 
a la pista del Trauma-68 de Bar
celona. Els barcelonins van fer 
una defensa ferma i es van mostrar 
efectius en atac, i van deixar resolt 
el partit al final de la primera 
part (28-10). Pel CB Mifas van 
jugar: Sidera, Coll, Bermúdez (2), 
Llorens (2), López, Sànchez, Luna 
(5)i Martín (2), Cabello, Bosch 
(6), Gómez i Aldamiz (7). 

Resultats i classificació 

8a jornada: V. Llanos-CRMF Al
bacete, 27-25; Trauma 68-CB Mifas, 
47-24; CD Illes-CEM, 37-27. Classi
ficació: Ir CD Illes 16 punts, 2n Trau
ma-68 14, 3r CB Mifas 12, 4t Los 
Rangers 11, 5è CEM 10, 6è S. Rafael 
9, 7è Virgen Llanes 8, 8è CRMF Al
bacete 7. / EL PUNT 

FUTBOL \ ' . 

El Madrid venç la 
Juventus en la lliga de 
campions (1-0) 
• Madrid.— El Real Madrid va 
obtenir una victòria mínima con
tra la Juventus (1-0) en l'anada 
dels quarts de final de • la lliga 
de campions, resultat que deixa 
la decisió de l'eliminatòria per al 
matx de tornada, d'aquí a dues 
setmanes, a Torí. El Madrid va 
marcar l'únic gol del partit en 
el minut 20 mitjançant Raúl, que 
va recollir dins l'àrea una passada 
deLaiidrup i va batre el porter 
italià. El matx va ser molt intens 
i tots dos equips van tenir més 
ocasions per moure el marcador. . 
En els altres partits de quarts de 
final, el Borussia • de Dortmund 
ya perdre contra l'Ajax d'Ams
terdam (0-2), el Nantes va vèncer 
per 2-0 l'Spartak de Moscou i 
el Legia de Varsòvia i el Panat-
hinaikòs d'Atenes van empatar 
(0-0)./EL PUNT 

ESQUÍ -

Pujol (Camprodon) és 
segon en FEra 
Baishada de Vaqueira 
• Pla de Beret.— Jordi Pujol i 
Planella (EC Camprodon) va ser 
el segon classificat de la categoria ' 
masculina absoluta, en la tercera 
edició d'Era Baishada d'esquí, que . 
es va- disputar diumenge passat 
a l'estació de Vaqueira Beret. Pu
jol va acreditar un temps de 
3:47.27 i només va ser superat 
per Rafael Monbiedro,·que va fer 
3:44.66. Darrere Pujol va quedar 
Fernando Lezama, que va aturar 
el crono,a 3:48.73. En la categoria 
femenina, Anna Alcubierre (Clup 
Alpí Núria-Masella-la Cerdanya) 
va ser tercera, amb 4:15.76, i no
més va ser superada per Judith ' 
i Raquel- Lluent, del Granollers, 
amb.4:03.15 i 4:05.77, respecti
vament./EL PUNT 

GOLF " 

Alvarez i Marcos, a la 
fase final del torneig El' 
Corte Inglés 
• Pals.— Antomo Alvarez i Paz 
Marcos es van imposar en la fase 
club del II Torneig de Golf d'El 
Corte-Inglés, que es va disputar 
el cap de setmana passat al camp 
de golf de Pals, amb la participació 
de 94 golfistes. La seva victòria 
els permetrà disputar la fase final 

' d'aquest torneig,' per a la qual 
ja s'han classificat també Ramon 
Falcó i Maria Concepció Mas-
ramori./ELPUNT ' 
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